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1. Mötet öppnas 
2. Dagordning godkänns 
3. Uppläsande av föregående styrelsemötesprotokoll. Inga synpunkter. 

 
4. Gemensamma gräsytor.  

Ett antal medlemmar har lämnat in synpunkter på att de inte längre vill klippa 
lekplatsen på grund av att barnen har blivit större och slutat leka på lekplatsen. Till 
årsmötet skall styrelsen ta fram ett antal tänkbara lösningar för hur underhåll av 
gräsytor skall utföras i framtiden. 
 

5. Belysning i området. 
I oktober felanmäldes ett antal belysningsstolpar som nu är åtgärdade. För nuvarande 
finns det ytterligare ett antal belysningsstolpar som kommer att felanmälas. 
På hemsidan finns en länk som medlemmar vid behov på egen hand kan använda för 
felanmälan till kommunen. 
 

6. Klippning av diken. 
Nya entreprenören fungera bra. 
 

7. Ekonomi. 
Alla årsavgifter har nu betalats in. 
Årsavgiften betalas in i förskott inför varje period som löper mellan 1okt - 30sept 
varje år. 
Kommunbidrag har betalats in. 
 

8. Kommunikation/Hemsidan. 
E-post adress till alla medlemmar behövs för att snabbt kunna informera 
medlemmarna vid behov. Medlemmarna uppmanas registrera sin e-post adress på 
föreningens hemsida för att prenumerera på e-postutskick.  

www.hogenvagen.nu 
 

9. Övrigt.  
Temporära boenden i Björlanda. Information eller engagemang angående detta ärende 
ingår ej i styrelsens arbete så länge det inte direkt berör något av områdets vägar, 
dagvatten eller grönområden. 
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